

# Dagordning

## Styrelsemöte 6

Medicinska Föreningen Lund-Malmö

5 november, 17:00

BMC, Falck-Hillarp



---

### Formalia

1. OFMÖ
2. Mötets behöriga utlysande
3. Fastställande av dagordningen
4. Adjungeringar
5. Val av justeringsperson
6. Föregående mötesprotokoll

### Rapporter

7. Incheckning
8. Styrelserapporter (muntligen, högst 5 minuter var)
9. Ekonomisk rapport

### Beslut

Inga beslut inkomna.

### Diskussion

- |   |          |
|---|----------|
| 10. Magnus Blix   | Bilaga 1 |
| 11. Novischutvårderingen HT19   | Bilaga 2 |
| 12. Arbetsgrupp för för- och nackdelar med en eventuell sammanslagning av kårsektionerna i Corpus Medicum | Bilaga 3 |
| 13. Utvärdering styrelsekonstellationen   | Bilaga 4 |
| 14. Samarbetsförslag AudioSafe  | Bilaga 5 |
| 15. MFs sociala medier  | Bilaga 6 |
| 16. Nya styrelsemedlemmar   | Bilaga 7 |
| 17. Halvvägs igenom terminen  | Bilaga 8 |

### Till slut

18. Övrigt
19. OFMA
20. Utcheckning

## Diskussion

### Bilaga 1. Magnus Blix

*Föredragande: Utbildningsansvarig Kristina*

Kommitten har nu hunnit ta ett beslut och vi kan göra vårt under mötet. Hemlig bilaga, kommer på mötet.

### Bilaga 2. Novischutvärderingen HT19

*Föredragande: Socialt ansvarig Alexander*

Novischutvärderingen är klar för HT19. Något speciellt vi vill diskutera? Kan vi skicka upp den till FUM? Se bilaga 1.

### Bilaga 3. Arbetsgrupp för för- och nackdelar med en eventuell sammanslagning av kårsektionerna i Corpus Medicum

*Föredragande: Ordförande Ebba*

I vår konkretiserade verksamhetsplan står det att vi ska göra följande: “uppmana fullmäktige att tillsätta en arbetsgrupp för att påbörja arbetet att utreda för- och nackdelar gällande en eventuell sammanslagning av kårsektionerna i Corpus Medicum”. Jag tänkte att det var dags nu. Har vi några synpunkter på hur vi vill göra detta? Ska det tas upp nu på FUM3 eller ska det få vänta till FUM4?

### Bilaga 4. Utvärdering styrelsekonstellationen

*Föredragande: Ordförande Ebba*

I vår konkretiserade verksamhetsplan står det att vi ska göra följande: “utvärdera styrelsearbetet utifrån rådande konstellation i samarbete med

styrelsen 18/19”. Hur vill vi gå till väga med detta? Är detta något som ska påbörjas nu? Vi behöver presentera detta på FUM6-7 som kommer ligga runt februari.

### Bilaga 5. Samarbetsförslag AudioSafe

*Föredragande: Ordförande Ebba*

Vi har fått ett erbjudande om att ha ett samarbete med AudioSafe. Detta är ett företag som tillverkar formgjutna hörselskydd. De vill i framtiden kunna rekrytera våra audionomstudenter. Hur känner vi här? De vill boka in ett möte med mig.

### Bilaga 6. MFs sociala medier

*Föredragande: Vice ordförande Ella*

I vår verksamhetsplan tar vi upp vikten av att vi får ett fungerande system för våra sociala medier. Facebook flyter på ganska bra, men hur får vi instagram att fungera bättre? Vi har varit lite tysta på Instagram på den senaste tiden.

### Bilaga 7. Nya styrelsemedlemmar

*Föredragande: Ordförande Ebba*

Förhoppningsvis kommer vi om en vecka få nya styrelsemedlemmar. Vill vi göra något roligt för att lära känna varandra? Hur ska vi få dem att känna sig välkomna och inkluderade hos oss?

### Bilaga 8. Halvvägs genom terminen

*Föredragande: Ordförande Ebba*

Nu har vi genomfört halva första terminen som styrelse. Finns det något vi kan ändra på? Hur känns allt just nu? Känner vi att vi är på banan när det kommer till verksamhetsplanen? Se bilaga 2.